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Heers, 28 maart 2012. 
 
 
 
Betreft : Vraag om infovergadering in onze gemeente rond mogelijke inplanting windmolenpark in Oreye 

 
 
Geachte heer burgemeester, 
Geachte schepenen, 
 
 

Op dinsdag 27 maart  2012 hebben wij ,samen met een 15-tal inwoners van Heers, de publieke infovergadering 
bijgewoond die door Electrawinds werd georganiseerd in het kader van hun vergunningsaanvraag voor het 
plaatsen van windturbines op het grondgebied van Oreye. 
 
Tijdens deze vergadering heeft Electrawinds het project toegelicht en kregen de aanwezigen de kans om vragen 
te stellen en opmerkingen te formuleren. De meeste vragen handelden over de gevaren van de windturbines in 
de nabijheid van de gasleiding, de effecten op het vogelbestand en (vooral) de eventuele geluidshinder.  
 
Aangezien de windturbines op de grens van Oreye en Heers (Horpmaal en Vechmaal) worden geplaatst, zullen 
ook de inwoners van uw en onze gemeente geïmpacteerd zijn. Hoewel het project door u werd geafficheerd aan 
het gemeentehuis stelden wij vast dat slechts een enkeling op de hoogte is. Groot was trouwens onze 
verwondering toen op de infovergadering de mogelijke uitbreiding van het windmolenpark met een aantal turbines 
op het grondgebied van Heers door Electrawinds werd aangehaald. 
 
Na de infovergadering in Oreye hebben wij persoonlijk de heer Herman Bekaert, Project Manager bij 
Electrawinds, gevraagd of hij bereid is om ook in onze gemeente een (Nederlandstalige) toelichting te houden 
over dit project.  De Heer Bekaert heeft ons mondeling bevestigd dat hij graag bereid is dit te doen maar dat hij 
van het gemeentebestuur van Heers nog geen uitnodiging of vraag ontving.   
 
Als politieke afdeling van N-VA nemen wij op dit ogenblik geen standpunt in m.b.t. dit dossier. Het investeren in 
herbruikbare energie is immers een actueel programmapunt van onze politieke partij. Bovendien beschikken we 
nog niet over alle informatie over het project.  
 
We vinden het wel belangrijk dat de inwoners van Heers de kans krijgen om zich te informeren. Daarom willen we 
u met dit schrijven aanmoedigen om op korte termijn en in samenwerking met Electrawinds een  publieke 
informatievergadering te organiseren.  
 
 
Hopend op een positief gevolg, 
 
 
 
 
 
Jan Leus       Marc Van den Brande 
 
 
ondervoorzitter N-VA Heers     voorzitter N-VA Heers 

 


